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Bo Sundin (M) 
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Ersättare 

Mikael Sundin (M) 
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Camilla Bergman (L) 
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Hamid Ershad Sarabi (C) 

Nahman Hanna (S) § 17 

Sandra Zuniga Michel (S) 

Lina Hultman (V) 

  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschef Marina Högland, nämndsekreterare Marie Norrberg och 

borgarrådssekreterare Gustaf Arnander (C) och administratör Omar 

Farjani. 
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§ 1 
Anmälan av justerat protokoll från föregående sammanträde 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att godkänna anmälan av protokoll nr 
3/2020 från nämndens sammanträde den 26 maj 2020, som 
justerats måndagen den 1 juni. 
 
Nämnden beslutar att även ersättare får delta digitalt på dagens 
nämndsammanträde. 
 

 
 § 2 

Val av justerare och tid för justering 
 

Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Tobias Johansson (V) att 
tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 22 juni 2020. 
 

  

§ 3 
Månadsrapport per maj 2020 
Dnr 01.02/2020/1349 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 11 juni 2020. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 4 
Taxor 2021 
Ärendet utgår. 
 
 
 
§ 5 
Attestinstruktion 2020 
Dnr 02.03.03/2020/1775 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner Attestinstruktion - Anvisning 
för kontroll, attest samt begäran om utbetalning av 
pengar enligt bifogad bilaga. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 28 maj 2020. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 6 
Ändrade regler för allmän båtplatskö 
Dnr 06.01/2020/1809 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner att idrottsförvaltningen, inom 
processen att införskaffa nytt IT-system för båtplatskö, 
arbeta utifrån en sammanslagning till en gemensam 
båtplatskö för alla allmänna hamnar och uppdatering av 
köregler. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 juni 2020. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink 
(KD) föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och 
Alexander Ojanne m.fl. (S) föreslår att: 

1. Delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att uppdra till justering i åldern från när en person kan 

ställa sig i kön för båtplats till 18 år. 
3. Att därutöver anföra följande: 

Det är viktigt att ge en jämlik möjlighet till att kunna ta del 
av de båtplatser som staden förfogar över. Genom att 
höja miniåldern för att ställa sig i kön till 18 år får även de 
utan föräldrar som tidigare varit engagerade i båtliv större 
möjlighet att kunna få tillgång till en båtplats genom 
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staden. På så vis öppnar vi upp stadens båtplatser till fler 
personer med olika bakgrund. 
 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordförande Tobias Johansson m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag till beslut. 
 
 
§ 7 
Gärdets sportfält – anläggning av två 11-spelsplaner med 
hybridgräs, inriktningsbeslut 
Dnr 08.03.01/2020/1809 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag i 
fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 
tjänsteutlåtande: 
 

1. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att 
av fastighetskontoret beställa framtagning av 
handlingar som underlag för ett kommande 
genomförandebeslut till en uppskattad utgift om 20 
mnkr. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner den bedömda 
hyreskostnaden om cirka 2 mnkr för år 1, som en följd 
av bedömd inriktning för Gärdets sportfält – 
anläggning av två 11-spelsplaner med hybridgräs. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 1 juni 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi välkomnar investeringar för fler idrottsanläggningar såsom 
fotbollsplaner. Stockholm har under lång tid haft en brist på 
platser för idrott och sport. Under föregående mandatperiod 
påbörjade därför den rödgrönrosa majoriteten flera projekt för 
bygga ikapp hall- och anläggningsbristen som finns i vår stad. 
Det är därför viktigt att arbetet med hög investeringstakt nu 
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fortsätter och att tidigare projekt slutförs och ny påbörjas i den 
grad som krävs.  
 
Tyvärr kan vi konstatera att en del viktiga projekt har skjutits upp 
eller strukits helt samtidigt som den aktuella investeringen nu 
presenteras. Detta inkluderar bland annat att satsningar i 
ytterstaden, likt Vårbergs IP, nu blir försenat samt att en ny 11-
mannaplan för fotboll tagits bort helt i Fredhällsparken. När 
staden bygger nya idrottsanläggningar ska detta inte ske på 
bekostnad genom minskade ambitioner eller uteblivna 
investeringar på andra platser i vår stad.  
 
Vi vill vidare poängtera vikten av att kricketens verksamhet 
fortsatt behöver säkras när fotbollsplanerna anläggs med 
hybridgräs. På samma sätt som att investeringar inte ska ske på 
bekostnad av andra viktiga projekt ska som regel inte heller en 
viss idrott ta utrymme från en annan när det kan säkerställas 
adekvat yta för båda. Goda exempel på detta finns bland annat 
på Skarpnäcks sportfält. 
 
 
 
§ 8 
Idrottsnämndens miljö- och klimathandlingsplan 
Dnr 01.05/2020/1756 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
Miljö- och klimathandlingsplan 2020-2023. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 26 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Minna 
Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
 
Stockholm har länge varit en av de ledande städerna i Europa 
på miljö- och klimatområdet. Arbetet med att sänka 
klimatutsläppen startade redan år 1996, en tid när få andra 
städer uppmärksammat denna globala fråga. Staden har sedan 
dess nästan halverat de årliga utsläppen av växthusgaser 
samtidigt som folkmängden ökat kraftigt.  
Insikten om klimatfrågans allvar och omedelbara behov av 
åtgärder har präglat framtagandet av Stockholms nya 
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handlingsplan för miljö och klimat. Jämfört med tidigare planer 
påskyndas reduktionen av utsläppen. En klimatbudget har 
arbetats fram med ambitionen att begränsa de kvarvarande 
utsläppen till 19 miljoner ton fram till år 2040 och att Stockholm 
därefter inte har några nettoutsläpp av växthusgaser. Detta är 
den del av den globala klimatbudgeten utgående från 
Parisavtalet som staden avser att ta på sig. Redan 2030 ska 
Stockholm också ha en fossilfri organisation. För detta har en 
”klimatmiljard” avsatts under mandatperioden från vilken 
förvaltningen har möjlighet att söka medel för 
klimatinvesteringar.  
Vi ser positivt på att det arbete som idrottsnämnden behöver 
göra nu konkretiseras för att bidra till att staden når sina högt 
satta klimatmål. Vi ser också positivt på möjligheten att vara 
vägledande i klimatarbetet genom att implementera innovativ 
teknik. Dels genom att införa utsläpps- och energibesparande 
åtgärder på stadens idrottsanläggningar och dels genom att göra 
satsningar på förnybar energi. Ett framgångsrikt miljö- och 
klimatarbete lägger grunden för att skapa en stad med hög 
livskvalitet för stockholmarna. Samtidigt som vår påverkan på 
klimatet minskar så blir luft och vatten renare och våra 
naturområden mer rika på olika arter. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordförande Tobias Johansson m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Förslaget till Miljö- och klimathandlingsplan för 
Idrottsförvaltningens är informativ och ger en bra bild inriktningen 
för förvaltningens framtida miljöarbete. Vår uppfattning är att 
med ytterligare resurser för investeringar skulle mål för 
exempelvis minskad energianvändning ha kunnat vara ännu 
högre.  
 
I dokumentet betonar förvaltningen att om nämnden inte tilldelas 
extra budgetmedel inom drift- och investeringsbudget för att 
genomföra upptagna åtgärder så kommer effekterna av 
upptagna åtgärder behöva prioriteras in inom befintlig budget 
genom besparingar. 
 
Vi vill därför betona att vi ser det mycket viktigt att nämnden i 
kommande budgeter kompenseras ekonomiskt för sitt 
miljöarbete. Idrottsnämndens driftbudget och nuvarande 
investeringsbudget för idrottsanläggningar är idag redan mycket 
stram.   
Ökade åtaganden inom miljöområdet utan ekonomisk 
kompensation kommer att tvinga fram besparingar på andra 
områden. Vi är särskilt oroade för att arbetet med att nå de 
prioriterade målgrupperna i det idrottspolitiska programmet är 
det först kommer få stryka på foten i besparingstider. 
 
 
 
§ 9 
Lokalt åtgärdsprogram för Magelungen och Forsån 
Dnr 03.01/2020/1722 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag i det gemensamma 
tjänsteutlåtandet: 
 

1. Lokalt åtgärdsprogram för Magelungen och Forsån, 
Fakta och åtgärdsbehov (bilaga 1) och Lokalt 
åtgärdsprogram för Magelungen och Forsån, 
Genomförandeplan (bilaga 2), antas. 
 

2. Utredning, uppföljning och utvärdering av Lokalt 
åtgärdsprogram för Magelungen och Forsån ska ske i 
enlighet med vad som anges i detta tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 10 
Motion om att införa kostnadsfria simhallsbesök för 
personer äldre än 75 år – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/1076 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen.  
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 11 
Motion om att tillgänglighetsanpassa Judarskogen – svar på 
remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/1732 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 
1. Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till 

kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 20 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 12 
Riktlinjer lokalupplåtelse – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/1498 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen och överlämnar 
det till kommunstyrelsen,  

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 juni 2020. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink 
(KD) föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och 
Alexander Ojanne m.fl. (S) föreslår att: 

1. Att delvis godkänna föreliggande förslag till beslut 
2. Att därutöver anföra: 

I förslaget till riktlinjer avseende förenings- och kulturbidrag – 
demokrativillkor, går att läsa att ”En förening/organisation som 
begår lagbrott eller använder utomparlamentariska metoder för 
att uppnå ett politiskt mål kan sägas motarbeta det demokratiska 
styrelseskicket och ska inte beviljas bidrag.”  
 
Definitionen av utomparlamentariska aktioner är enligt 
Nationalencyklopedin politisk aktivitet utanför det 
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parlamentariska systemet. Vidare går att läsa att definitionen 
innefattar: 
”I en parlamentarisk demokrati kan det röra sig om fredliga 
demonstrationer, kampanjer eller andra opinionsyttringar, ibland 
mot parlamentariska beslut. Gränsen mellan legala och illegala 
utomparlamentariska aktioner kan ibland vara svår att dra. 
Tydligt illegala handlingar är t.ex. våldsamma aktioner och 
sabotage. Aktioner riktade mot det demokratiska 
parlamentariska systemet som sådant, t.ex. militärkupper och 
revolutioner, är också att betrakta som utomparlamentariska.” 
 
Då definitionen av utomparlamentariska metoder även innefattar 
fredligt politiskt påverkansarbete, såsom kampanjer och andra 
opinionsyttringar, så innebär det att om nämnden bifaller denna 
skrivning så riskerar ett antal av de föreningar som idag får 
föreningsbidrag att inte ha rätt till dem framöver. En 
pensionärsorganisation har till exempel all rätt att dela flygblad 
och en minoritetsorganisation har rätt att bedriva opinionsarbete. 
 
Även om vi förstår att syftet med riktlinjerna säkerligen är att 
tydliggöra att våld mot politiska motståndare är helt förkastligt, 
vilket vi starkt instämmer i, så menar vi att denna skrivning 
måste förändras eller strykas då den riskerar att drabba även 
helt vanliga föreningar som använder sig av fredliga 
utomparlamentariska metoder. Vi vill till exempel påminna om att 
när politiska partier, från höger till vänster, delar flygblad – så är 
det utomparlamentariskt arbete. Sist min inte minst instämmer vi 
i nämndens syn på oklarheten i skrivelsen och vi anser att 
meningen bör strykas eller omarbetas. 
 
Idrottsnämndens lokalupplåtelser består främst av 
korttidsupplåtelser av idrottsytor- och lokaler genom nämndens 
bokningssystem till föreningar, företag, förbund som 
privatpersoner.  
 
Förvaltningens uppfattning är att riktlinjerna är framtagna med 
utgångspunkten i fristående förfrågningar att nyttja staden 
lokaler och inte anpassade utifrån omfattande löpande 
upplåtelseverksamhet så som vid bokningar av idrottsytor. 
Förvaltningen efterfrågar därför förtydligande i riktlinjerna om hur 
kontroller vid löpande omfattande upplåtelseverksamhet ska 
genomföras proportionerligt. 
 
Då riktlinjerna syftar till att vara ett stöd i nämndernas arbete 
med föreningsbidrag samt förtydliga, och stödja, nämnderna i 
detta arbete, så motverkar denna typ av skrivningar sitt syfte och 
öppnar för oklara tolkningar och godtycklighet i beslutsfattandet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag till beslut. 
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§ 13 
Riktlinjer föreningsbidrag – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/1499 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen till 
kommunstyrelsen. 

 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink 
(KD) föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag (se beslutet). 

 
2) Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och 

Alexander Ojanne m.fl. (S) föreslår att: 
1. Att delvis godkänna föreliggande förslag till beslut 
2. Att därutöver anföra: 

I förslaget till riktlinjer avseende förenings- och kulturbidrag – 
demokrativillkor, går att läsa att ”En förening/organisation som 
begår lagbrott eller använder utomparlamentariska metoder för 
att uppnå ett politiskt mål kan sägas motarbeta det demokratiska 
styrelseskicket och ska inte beviljas bidrag.”  
 
Definitionen av utomparlamentariska aktioner är enligt 
Nationalencyklopedin politisk aktivitet utanför det 
parlamentariska systemet. Vidare går att läsa att definitionen 
innefattar: 
”I en parlamentarisk demokrati kan det röra sig om fredliga 
demonstrationer, kampanjer eller andra opinionsyttringar, ibland 
mot parlamentariska beslut. Gränsen mellan legala och illegala 
utomparlamentariska aktioner kan ibland vara svår att dra. 
Tydligt illegala handlingar är t.ex. våldsamma aktioner och 
sabotage. Aktioner riktade mot det demokratiska 
parlamentariska systemet som sådant, t.ex. militärkupper och 
revolutioner, är också att betrakta som utomparlamentariska.” 
 
Då definitionen av utomparlamentariska metoder även innefattar 
fredligt politiskt påverkansarbete, såsom kampanjer och andra 
opinionsyttringar, så innebär det att om nämnden bifaller denna 
skrivning så riskerar ett antal av de föreningar som idag får 
föreningsbidrag att inte ha rätt till dem framöver. En 
pensionärsorganisation har till exempel all rätt att dela flygblad 
och en minoritetsorganisation har rätt att bedriva opinionsarbete. 
 
Även om vi förstår att syftet med riktlinjerna säkerligen är att 
tydliggöra att våld mot politiska motståndare är helt förkastligt, 
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vilket vi starkt instämmer i, så menar vi att denna skrivning 
måste förändras eller strykas då den riskerar att drabba även 
helt vanliga föreningar som använder sig av fredliga 
utomparlamentariska metoder. Vi vill till exempel påminna om att 
när politiska partier, från höger till vänster, delar flygblad – så är 
det utomparlamentariskt arbete. Sist min inte minst instämmer vi 
i nämndens syn på oklarheten i skrivelsen och vi anser att 
meningen bör strykas eller omarbetas. 
 
Idrottsnämndens lokalupplåtelser består främst av 
korttidsupplåtelser av idrottsytor- och lokaler genom nämndens 
bokningssystem till föreningar, företag, förbund som 
privatpersoner.  
 
Förvaltningens uppfattning är att riktlinjerna är framtagna med 
utgångspunkten i fristående förfrågningar att nyttja staden 
lokaler och inte anpassade utifrån omfattande löpande 
upplåtelseverksamhet så som vid bokningar av idrottsytor. 
Förvaltningen efterfrågar därför förtydligande i riktlinjerna om hur 
kontroller vid löpande omfattande upplåtelseverksamhet ska 
genomföras proportionerligt. 
 
Då riktlinjerna syftar till att vara ett stöd i nämndernas arbete 
med föreningsbidrag samt förtydliga, och stödja, nämnderna i 
detta arbete, så motverkar denna typ av skrivningar sitt syfte och 
öppnar för oklara tolkningar och godtycklighet i beslutsfattandet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag till beslut. 
 
 
 
§ 14 
Stärkt lokalt åtgärdsarbete, ingen övergödning – svar på 
remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/1524 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen och överlämnar 
det till kommunstyrelsen. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 15 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 15 
Svar på skrivelse från Hassan Jama (V) och Alexander 
Ojanne (S) om ersättningsinvesteringar vid exploatering av 
idrottsplatser 
Dnr 03.01/2020/1497 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner och överlämnar 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
skrivelsen. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 19 maj 2020. 
 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 16 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om det pågående 
arbetet med sommarjobbare och sommaraktiviteter. 
Sommarjobbare kommer vara ute i stadsdelarna och göra en 
uppföljning av den undersökning som förvaltningen gjort på 
utomhusgymmen och dess besökare. 
Förvaltningen är igång med att gå igenom alla ansökningar som 
inkommit för sommaraktiviteterna. Förhoppningen är att kunna 
ge beslut till så många föreningar som möjligt innan midsommar.  
 
Den 15 juni öppnade åtta av stadens utomhusbassänger för 
sommaren 2020. Åtgärder som t.ex. begränsning av antal 
besökare har vidtagits för att minska smittspridning av Covid-19. 
 
 
 
 
§ 17 
Övrigt 
Vice ordföranden Tobias Johansson (V) framförde att 
handlingarna till idrottsnämndens sammanträde den 16 juni 
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skickades ut väldigt sent till nämnden, vilket medfört att 
gruppmöten ställts in då de inte fått handlingarna i tid. 
 
Ordföranden Karin Ernlund (C) svarar att detta beror på att det 
var väldigt ont om tid mellan maj- och juninämnden och vissa 
ärenden krävde mer behandling vilket gjorde att handlingarna 
skickades ut sent. I fortsättningen ska den tidsplan som är satt 
inför nämndsammanträdena följas för att ge alla samma 
förutsättningar. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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